



THE ULTIMATE LUBRICATION WARRANTY

Imperial Oil will repair or replace any piece of your equipment damaged due to the failure of our lubricant.

Our lubricants meet or exceed original equipment manufacturers' standards, and we guarantee their performance when used in accordance with Imperial Oil's recommendations and with the manufacturer's performance specifications.

This warranty is in addition to any and all original equipment manufacturers' warranties and does not invalidate them.

Because we are 100% committed to you, we stand behind our lubricants 100%.

For further information on the Imperial Oil Ultimate Lubrication Warranty or any Esso or Mobil lubricant call Imperial Oil at 1 800 268-3183.

ESSO

Mobil



LA GARANTIE PAR EXCELLENCE

L'Impériale s'engage à réparer ou à remplacer toute pièce endommagée par suite de la défaillance de l'un de ses lubrifiants.

Nos lubrifiants sont conformes ou supérieurs aux normes des constructeurs et nous en garantissons le rendement pourvu qu'ils soient utilisés selon les recommandations de l'Impériale et les directives du constructeur.

Cette garantie s'ajoute à celle des constructeurs et ne les annule pas.

Notre engagement envers nos clients est à la mesure de notre confiance en nos lubrifiants : il est total.

Pour tout renseignement sur la Garantie par excellence de l'Impériale ou sur les lubrifiants Esso ou Mobil, prière de s'adresser à l'Impériale, au 1 800 268-3183.

ESSO

Mobil